
Svenska Rottweilerklubben
Protokoll: Styrelsemöte Augusti
Rubrik: Styrelsemöte Augusti

Mötesnummer:

Tid och datum: Tisdag 2022-08-09 kl. 19:30

Plats:

Beskrivning: N/A

Närvarande: Christina Sjögren, Malin Åsander, Carolin Lange, Veronica Nilsson, Martina Israelsson, Marie Daun,

Martina Israelsson

Ordförande: Christina Sjögren

Protokollförare: Martina Israelsson

Attesterare: Veronica Nilsson

Nr Beskrivning Föredragande

1 Mötets öppnande

Protokolltext:
Vice ordförande Christina. hälsar alla välkomna och förklarar mötet

öppnat.

Ann-Louise R har lämnat återbud.

2 Information från valberedningen

Protokolltext:
Ordförande Mikael Åkesson har valt att kliva av sina uppdrag inom

rottweilerklubben.

Diskussion kring om Christina ska ges uppdraget som ordförande fram

till årsmötet 2023. Styrelsen beslutar att ge Christina det uppdraget.

Uppdraget som vice ordförande kommer därmed att vara vakant fram

till årsmötet

Anette Gustavsson

3 Presentation av nya styrelsemedlemmar
Välkomna Marie och Jessica!

Kort info om vilka vi alla är, vad vi har för styrkor/svagheter, jobbar med m.m.

Protokolltext:
Alla presenterar sig.

4 Godkännande av dagordningen

Protokolltext:
Dagordningen godkändes.

5 Val av sekreterare och justerare

Protokolltext:
Martina valdes till mötes-sekreterare och Veronica valdes till justerare.

6 Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag

Protokolltext:
Genomgicks och lades till handlingarna.



Nr Beskrivning Föredragande

7 Inkommande och utgående skrivelser
Skrivelse

22.08.01 Letter by the IFR board

22.08.02 Letter to all delegates

22.08.03 Reklam från Gleontons Idrottspriser

22.08.04 Från VästerNorrland, angående ansökan om officiell rasspecial 2024.

22.08.05 Ansökan om rasmonter till Stora sthlm.

Protokolltext:
Skrivelserna genomgicks samt skickades till aktuellt utskott.

Skrivelse 22.08.04 hanteras under paragraf 10b .

8 Ekonomi
Genomgång av konton

Protokolltext:
Ekonomin ser bra ut, södra lägret har haft ett rekordår. Kommer en

ordentlig rapport nästa månad på SSU och södra lägret när alla

kostnader kommit in.

AfR Centralt SEK 452 028,66

AfR Exteriör SEK 71 623,25

AfR Läger Södra SEK 490 841,79

AfR UG Mental SEK 878,36

Aktivitetskonto SEK 37 992,22

Läger SEK 9 765,20

Ann-Louise Rönmark

9 Lokalområden/aktivitetsområden

Protokolltext:
Aktivitetsområde Värmland, önskar fler medlemmar.

Västernorrlands LO har återkopplat på styrelsens fråga kring hur deras

årsmöte hanterades med avseende på kallelse. Styrelsen anser

därmed att frågan är besvarad och utagerad.

Christina Sjögren



Nr Beskrivning Föredragande

10 Utskott och arbetsgrupper
a) Utskott för avel och hälsa (Martina Israelsson)

b) Utskott för exteriör och utställning (Veronica Nilsson)

c) Utskott för information (Martina)

d) Utskott för läger och aktiviteter (Christina Sjögren)

e) Utskottet för mentalitet (Malin Åsander)

f) Utskott för tävling och samhällsnytta (vakant)

g) Medlemshantering (Ann-Louise Rönmark)

h) Vandringspriser och förtjänsttecken (Carolin Lange)

i) Arbetsgruppen sponsring (vakant)

Avvaktar för tillfället att tillsätta denna

Protokolltext:
a) Jobbar på inför föreläsningar i höst.

b) Exteriör söker ny kassör

De har tittat på RAS och sagt ok. Arbetsgruppen för RAS har fått denna

info.

Söndag 28 augusti har de bokat fysiskt möte tillsammans med Veronica

för att planera för hur vi ska jobba framöver/framåt med rutiner mm.

De ska ordna träning för de som vill lära sig hur man på bästa sätt visar

tänderna på sin hund, framförallt i utställningsringen.

Diskussion om hur vi ska lägga årsmötet år 2024. Styrelsen beslutade

att årsmötet ska läggas i Skåne, förslag Kristianstad, med underlag för

att det år 2021 var planerat där men blev inställd pga. Corona.

Övriga datum och platsförslag för utställningar 2024 som utskottet samt

Västernorrlands LO skickat in till styrelsen godkändes. Styrelsen

beslutade att Martina skickar in ansökningar om samtliga utställningar

med årsmötesutställningen placerad i Kristianstad.

c) Väntar på datum för introduktion i hur hemsidan fungerar med Anna

W R. Malin tittar på datum. Marie Stang och Jenny Odeblom invalda

som webmasters.

d) Deltagarrekord på södra lägret. Mycket positiv feedback från

deltagarna.

e) Utskottet jobbar på som tidigare. Arrangerat MH och slutför RAS.

Ska börja kolla på statistik gällande antal hundar som genomför

MH/MT.

f) Jessica tar över som styrelsens kontaktperson mot utskottet och

kommer att kontakta utskottet för att sätta sig in i vad som är på gång.

Christina frågar aktivitetsområde Kalmar om dem skulle vara

intresserad av att (med stöd av utskottet) stå som värdar för en

Brukssatsning.

g) 8/8-22 har vi 1200st medlemmar i klubben.

h) Carolin har tyvärr lämnat mötet, men har informerat att denna punkt

behöver tas upp på vårt fysiska möte under Oktober 2022. Caroline gör

tillsammans med Sanne Johansson klart ett förslag om ny utformning

av vandringspriserna till nästa möte.

i) Förslag finns på lämplig person att tillfråga för att jobba med

sponsring för klubben. Styrelsen beslutar att Christina ska tillfråga

denna person samt att det ska läggas ut en fråga om fler personer på

klubbens FB-sida



Nr Beskrivning Föredragande

11 RASK och dialoggrupp SBK
a) RASK

b) Dialoggrupp

Protokolltext:
a) Klubben behöver en ny representant i RASK efter Micke, Veronica

anmäler intresse. Styrelsen beslutar att Veronica tillsammans med

Christina är klubbens representanter i RASK. Christina meddelar RASK

bytet av person samt att Micke därmed inte längre ingår i styrgruppen

för RASK

b) Inget nytt i dialoggruppen efter kongressen (vi ingår i grupp blå).

12 Fysiskt möte hösten 2022

Protokolltext:
Bokat 15–16 oktober på Göteborgsavdelningen.

Start: kl. 10.00.

13 Redaktionen/ sociala medier
Instagram

Hemsidan

Facebook

Tidningen

Protokolltext:
Annons läggs ut angående ny redaktion. Martina ber Anette G skiva

ihop lite info om vad det innebär.

Martina Israelsson

14 Övriga frågor
a) Utökad av rasregister

b) RAS

Protokolltext:
a) Förfrågan om utökning av rasregister för en enskild domare. Svar

har inkommit till sekreteraren från Avel-och hälsa men inte från

Exteriör. Styrelsen beslutar att Martina svarar SBK att vi godkänner

detta.

Jobbat länge med RAS, uppdatering sen 2006. Slutgodkännande från

styrelsen kommer att ske mail-ledes för att skynda på

beslutsprocessen. Beslutet kommer sen att införas i nästkommande

styrelsemötesprotokoll.

15 Kommande styrelsemöte
Förslag på andra tisdagen i månaden (september) kl. 19.30

Protokolltext:
Nästa möte är tisdagen den 13/9-22 kl. 19.30

16 Mötets avslutande

Skapad 2022-10-12 18:27:26 UTC.


